
                

 

 
Spiritual  Building  Stone  No. 90 
Piatra de Zidire Spirituala  Nr.90 
                                                                                                                               
Noi citim această Scriptură în Matei 26: 41, 
    "VegheaŃi şi rugaŃi-vă, ca să nu cădeŃi în ispită, duhul, în adevăr, este plin de râvnă, 
dar carnea este neputincioasă" 
Mai departe, citim în Evrei 2 : 9-18, (mai ales versetele 9-10 şi 16-18), 
   "Dar noi Îl vedem pe Isus, Acela care a fost făcut pentru puŃină vreme mai pe jos 
decât îngerii, încununat cu slavă şi cu cinste, din pricina morŃii care a suferit-o, 
pentru ca, prin harul lui Dumnezeu, El să guste moartea pentru toŃi. Se cuvenea, în 
adevăr, ca Acela pentru care sânt toate, şi care voia să ducă pe mulŃi fii la slavă, să 
desăvârşească prin suferinŃe, pe Căpetenia mîntuirii lor.".... 
   "Căci negreşit, nu în ajutorul îngerilor vine El, ci în ajutorul seminŃiei lui Abraham.  
De aceea, a trebuit Să Se asemene fraŃilor Săi în toate lucrurile, ca să poată fi, în ce 
priveşte legăturile cu Dumnezeu, un mare preot milos şi vrednic de încredere, ca să 
facă ispăşire pentru păcatele norodului.  Şi prin faptul că El Însuşi a fost ispitit în 
ceea ce a suferit, poate să vină în ajutorul celor ce sânt ispitiŃi". 
 
 Să începem cu acest reală şi adevărată mărturie a Fratelui Branham: 
       * Timpul poate fi greu. Dumnezeu nu ne-a promis o cale uşoară plină cu flori, dar 
El a promis har suficient pentru fiecare încercare care ar putea să vă lovească. Da, într-
adevăr, harul este suficient, îndeajuns. Nu ,el nu este pe flori, dar El a promis har 
pentru a birui fiecare ispită. Când o cruce devine prea grea, Cristos a promis să fie cu 
tine. 
             Într-o zi glorioasă, când totul se va sfârşi, noi Îl vom întâlni pe El în pace. 
Dumnezeule, îngăduie ca fiecare din voi să primească acelaşi lucru.[1] 
          * De aceea noi vrem să credem deplin că harul este pentru a aduce la noi 
descoperirea lui Isus Cristos (1 Petru 1: 13). Acum, noi vrem să vedem cum Apostolul 
şi Marele Preot al mărturisirii noastre, Isus, a biruit ispitele (Evrei 3: 1-2). Mesajul lui 
Dumnezeu prin mesagerii Lui pentru timpul din urmă, a descoperit această taină.[2]  
          * Isus a fost deplin om. El a putut să plângă ca fiecare om, El a putut să 
mănânce ca un om, El a devenit ca un om. El a fost total, integral un om în FiinŃa Sa 
fizică . Şi în Duhul Lui, El a fost complect, deplin Dumnezeu, deci El a făcut trupul 
Său, supus la Duhul care a fost în El. VedeŃi voi, El a fost ispitit în toate felurile aşa 
cum sântem şi noi  
(Evrei 4: 14-16). El a fost om, nu Înger. El a fost un om. El a avut dorinŃe şi ispite 
exact ca şi cum avem şi noi. Biblia spune că El a avut. El a fost om, nu un Înger 
deasupra oricăror încercări. Evrei 2; 9-10, spune că El a fost făcut cu puŃin mai jos ca 
Îngerii. El a fost un om, total un om, Dumnezeu a luat un om ca să aducă eliberare; şi 
El L-a umplut cu Duhul Său; Duhul Sfânt a fost în El fără măsură . Şi El a fost ispitit 
ca şi noi. Şi El a fost total Dumnezeu. El a dovedit-o când El a înviat morŃii, când a 
oprit natura, marea învolburată şi vânturile puternice. Când El vorbea pomilor, şi aşa 
mai departe, ei se supuneau Lui. El era Dumnezeu pe dinăuntru. Şi el putea să fie om, 
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pentru că EL a fost Om, dar El  
S-a predat complect,ca Om, în Mîinile lui Dumnezeu, pentru slujba lui Dumnezeu. Şi 
El este exemplul nostru. 
           Noi sântem bărbaŃi şi femei. Noi deasemenea sântem şi Creştini. Dacă El este 
exemplul nostru, haideŃi să ne predăm total pe noi înşine, în Mîinile Duhului Sfânt, 
pentru ca să putem fi părtaşi ai ÎmpărăŃiei lui Dumnezeu. 
           El a fost total om, El a fost total Dumnezeu, dar El a predat partea Sa naturală şi 
partea Sa fizică, şi gîndirea Lui proprie, şi lucrarea Lui proprie, şi grijile Lui proprii, şi 
"Eu fac numai ceea ce Îi face plăcere Tatălui" Acolo sânteŃi voi. Totală eliberare de 
firea omenească.   ( Ioan : 19-22 , şi  30 ).[3] 
        * Şi priviŃi, cum Dumnezeu, fiind înapoi în Duh, a fost manifestat în trup şi a luat 
o formă omenească ca să devină o asemănare ,rudenie, a rasei omeneşti, ca să 
cunoască ceea ce înseamnă suferinŃa, ca să cunoască ce înseamnă boala, ca să 
cunoască ce înseamnă ispita . Dumnezeu a devenit om ca să devină asemenea omului, 
ca să răscumpere omul înapoi la El. Oh, dacă voi doar aŃi putea vedea aceasta, 
păcătosule din seara aceasta, aceasta ar putea să-Ńi moaie inima. 
           Când El a umblat cu Moise, ca Stâlp de Foc, pe vîrful muntelui, dacă orice om 
atingea acel munte, trebuia să moară. Dar acum, Dumnezeu încercând să intre în inima 
omului.... 
           Următorul lucru ce îl face Dumnezeu, este că El se manifestă în trup omenesc: 
Cristos ( 1Timotei 3: 16 ). Dumezeu era în Cristos, împăcînd lumea cu El Însuşi  
(2Corinteni 5: 19). El a fost născut ca şi un om aici, făcut asemenea nouă, pentru a 
plăti preŃul răscumpărării. Atunci El a fost omorât acolo, pentru ca Duhul Lui să fie 
lăsat liber să vină înapoi sub forma Duhului Sfânt. Întreaga Dumnezeire S-a turnat în 
Cristos. Toate lucrurile măreŃe ale Eternului Dumnezeu au fost turnate în Cristos; şi tot 
ceea ce a fost Cristos, El a turnat în Biserică ( Ioel 2: 28-32 - Fapte 2: 14-21 ). Şi 
bărbaŃii şi femeile, le este frică să pretindă pe Dumnezeul lor care le dă privilegii, şi să 
stea deasupra, pe adevărul lor.[4] 
         * Dumnezeu a venit El Însuşi,  S-a făcut om, şi a trăit o viaŃă de om sub dorinŃe 
omeneşti, şi a fost crucificat la Calvar, şi acolo, când satan a crezut că El nu o va face, 
El nu ar fi mers prin aceasta.....El a mers în GheŃimani  (Mat 27: 36-46 şi  Luca 22: 39-
46), şi fiecare ispită pe care ar fi avut-o fiecare om; El a trecut prin ea doar ca fiecare 
om; dar El a plătit preŃul; aceasta este ceea ce a amorŃit pământul ca şi un anestezic 
pentru o operaŃie (Matei 27: 45-53). Când un doctor dă unui om un anestezic, el prima 
dată îl adoarme înainte să o poate face. Şi când Dumnezeu face o operaŃie pentru 
biserică, lumea primeşte un anestezic. Natura are o convulsie. 
            Nu-i de mirare, Dumnezeu în trup, murea. Acela era timpul  pe care lumea îl 
căuta, şi nici acum mulŃi nu-l ştiu . Aşa este şi astăzi, mulŃi caută după aceste lucruri, 
dar ei nu le recunosc. Ei nu descoperă calea de ieşire. Ei incă încearcă si caută plăceri 
şi lucruri ale lumii, încercând să-şi găsească calea lor spre ieşire. MulŃi dintre oameni 
au refuzat salvarea care este deja terminată, şi ei vor să se răscumpere prin ei înşişi.[5]   
          *Dumnezeu era în Cristos, înpăcând lumea cu Sine. Dumneze este Duh. El nu a 
avut mâini până când El nu a devenit Isus. El nu a avut picioare, mâini, şi aşa mai 
departe, până când El nu a devenit Isus. El S-a manifestat....Nici un om nu a văzut 
vreodată pe Tatăl, ci numai singurul Lui Fiu Născut, L-a făcut de cunoscut. El, 
Dumnezeu, locuind în trupul lui Cristos. Ar trebui să fie evident. Ar trebui să facă pe 
oameni să se minuneze. El ar fi putut să vină jos din ceruri, chiar jos prin coridorul 
cerului, cu o escortă complectă de Îngeri, dacă El ar fi vrut. El ar fi putut să se nască 



un om matur. El ar fi putut să vină jos cu toată  măreŃia şi gloria cerească, dar El nu a 
ales calea aceasta. El a venit la un staul, grajd, a fost născut într-o iesle. Micul Jehova 
plângând în iesle, micul Jehova jucându-se, ca un mic copil, micul Jehova lucrând ca 
un om,  El  Şi-a trăit viaŃa Lui împreună cu noi.  Dumnezeu a devenit om. 
           Când Isus Cristos S-a născut, Dumnezeu a fost uman, om pe pământ, 
manifestând pe Dumnezeu ceea ce El era. El a lucrat şi S-a trudit, şi a simŃit cu tinerii. 
El a trecut prin toate încercările şi ispitele prin care trecem şi noi. Dumnezeu a făcut 
aceasta, pentru ca să poată să facă dreaptă judecata Sa. Judecata Sa trebuie să fie 
dreaptă. Dacă nu ar fi dreaptă, corectă, ce folos ar fi să fie judecată? Şi dacă acolo nu 
este judecată fără pedeapsă, atunci nu este încă judecată  ( Romani 6: 23 -Evrei 2: 9 şi 
Isaia 53: 4-5 ). Deci, El a luat pedeapsa judecăŃii Sale proprii, şi a murit ca un păcătos, 
pentru a condamna păcatul lumii, pentru ca noi, prin dreptatea Lui, să putem avea 
reconciliere înapoi la tronul lui Dumnezeu, în părtăşie, aşa cum am avut în grădina 
Edenului. Dacă aceasta nu este Evanghelia, eu nu o ştiu. Aceasta este exact corect. 
PreŃiosul Fiu a lui Dumnezeu. Cu siguranŃă, desigur, Dumnezeu a fost în Fiul Său. [6] 
        * Şi prin faptul că El Însuşi a fost ispitit în ceea ce a suferit..." Dumnezeu nu 
putea să sufere în Duh. El a trebuit să devină trup ca să simtă durerile suferinŃelor, ca 
să simtă ispita poftelor, să simtă încercarea dorinŃelor, ca să simtă încercarea foamei, 
ca să simtă puterea morŃii. Aceasta, pentru ca să poată lua asupra Lui poziŃia de a sta în 
PrezenŃa Marelui Spirit - Iehova, Duhul, nu omul, ci Duhul, pentru a face mijlocire 
pentru această viaŃă. Şi Isus A luat aceasta pentru a face mijlocire pentru noi, pentru că 
El a ştiut cum este aceasta. Când tu te îmbolnăveşti, El ştie cum te simŃi. Când tu eşti 
ispitit, El ştie cum te simŃi. 
            Acum, voi aŃi observat când noi votăm să alegem preşedintele, fiecare fermier 
va vota pentru un preşedinte care a fost fermier, pentru că el ştie şi cunoaşte partea cea 
grea a vieŃii de fermier. El va vota pe cineva care ştie şi înŃelege aceasta. 
            Şi înainte ca Dumnezeu să înŃeleagă vreodată , El fiind în Acea MăreaŃă 
SfinŃenie ....Cum putea El să înŃeleagă vreodată, după ce El a condamnat omul. Prin 
SfinŃenia Sa, El a osândit omul. Şi singura cale prin care El putea să cunoască cum să 
justifice omul, a fost ca El să devină om. 
            Şi Dumnezeu a preaumbrit fecioara şi ea a zămislit un trup ( Luca 1: 26-38 ); 
nu sânge de Evreu, nu sânge de Neamuri, ci Propriul Său Sânge ( Fapte 20: 28 - 
Apocalipsa 1: 5-6 ): Sângele creat de Dumnezeu, fără dorinŃă sexuală. Şi această 
Celulă de Sânge, creată în pântecul acestei femei, a adus Fiul. [7] 
        * Cum a fost acesta Sângele lui Dumnezeu ?  Dumnezeu nu are Sânge.  Cum 
poate aceasta să fie ?  Pentru că a fost Sângele creaŃiei lui Dumnezeu, ceea ce El a 
creat pentru ca să ne răscumpere pe noi, şi a venit şi a trăit în acelaş trup pe care El L-a 
creat.  Dumnezeu a trebuit să sufere ispite, El nu putea să sufere ispitele. El a trebuit să 
sufere tentaŃiile. El a trebuit să sufere tot felul de încercări şi ispite, să fie ispitit de 
diavol, în bogăŃie, în putere şi în autoritate, şi aşa mai departe. El a trebuit să sufere 
toate acestea. Şi ca să  poată face aceasta, El nu a putut fi ca Dumnezeu în Duh; El a 
trebuit să fie Dumnezeu în trup  (Ioan 1: 1 - 5; şi  14 -16 ). 
           De aceea Apostolul Pavel spune: "...Să dăm la o parte orice piedică, şi păcatul 
care ne înfăsoară aşa de lesne, şi să alergăm cu stăruinŃă în alergarea ce ne stă înainte, 
uitându-ne la Ńintă la Căpetenia şi Desăvârşirea credinŃei noastre, Isus Cristos, Care a 
fost ispitit în toate lucrurile, ca şi noi, dar fără păcat" ( Evrei 12: 1-3 ;  4: 15 ). Lui I-a 
fost îngăduit să fie ispitit, dar El nu a dat atenŃie ispitei. Noi sântem ispitiŃi de păcat, 
dar niciodată nu-i dăm atenŃie. [8] 



      * ObservaŃi, Când noi sântem născuŃi din nou (Ioan3: 1-7), viaŃa noastră nu mai 
este a noastră, dar este ViaŃa Duhului Sfânt  în noi aceea care ne face Creştini. "Eu 
cred că, fiecare fibră a trupului unui Creştin, este controlată de Duhul Sfânt. Eu cred că 
aşa sânt ochii voştri. Tu nu poŃi face nimic când tu priveşti să vezi un lucru rău, dar 
când tu îl pofteşti, tu deja ai comis adulter. Tu trebuie să-Ńi întorci capul. Duhul Sfânt 
te face să faci aceasta. Este aceea corect? Tu ai putea fi tentat . TentaŃia nu este un 
păcat. Dar ascultând de ea este păcat. VedeŃi? Tu poŃi fi tentat. Cristos a fost ispitit ca 
şi noi, dar niciodată nu a păcătuit. Deci, Duhul Sfânt este Dumnezeu care ne ajută pe 
noi să purtăm adevărul lui Dumnezeu, şi atunci noi sântem epistole scrise, citite de toŃi 
oamenii (2 Cor.3: 1-3).[9]  
       * Pentru a fi în stare să stăm împotriva ispitelor, Cuvântul lui Dumnezeu ne 
spune:"FiŃi umpluŃi ,plini de Duhul" (Efes 5: 18 ). 
       * Tu ai putea spune: "Ei bine, eu sânt atât de incercat  ". El a fost de asemenea.  
Dar,  El te-a salvat de la ispite.  Deci noi citim în  Rugăciunea Domnului:  "Nu ne duce 
pe noi în ispită, şi ne izbăveşte de cel rău"  ( Matei 6: 13 ), de răul suferinŃei, de răul 
bolii, de răul depresiei.  Dacă este poftă, dacă este pasiune, vedeŃi,  El a făcut-o.  Este 
totul al vostru.  Totul  este  al  vostru,  prin  Isus  Cristos  (1 Corinteni 3: 23). El v-a 
dat vouă totul, gratuit. Nu trebuie plătit pentru nimic, chiar nimic.  Este doar totul al 
vostru acum.  Nu sânteŃi voi bucuroşi pentru aceasta ?  Nu vă bucuraŃi voi pentru El ?  
MulŃumiri fie  lui Dumnezeu. 
           Aceasta este pentru ce este promisiunea. Aceasta este pentru ce a fost dată 
promisiunea, că voi puteŃi fi moştenitorul tuturor lucrurilor, prin Isus Cristos, care v-a 
salvat ( 2 Corinteni 6: 10 ). El te-a salvat pe tine de la păcat,  El te-a salvat pe tine de la 
boală, El te-a salvat pe tine de la moarte, El te-a salvat pe tine de la iad, El te-a salvat 
pe tine de mormânt. 
          Tu spui, "Dar noi toŃi mergem în mormânt."  Dar mormântul nu ne poate Ńine pe 
noi. El S-a dus de asemenea acolo, dar mormântul  nu L-a putut Ńine acolo. 
              "Dar mulŃumiri fie aduse lui Dumnezeu, care ne-a dat victoria prin Isus 
Cristos" ( 1 Corinteni 15: 57 ). 
       * În Biserica viului Dumnezeu, stă puterea de a vindeca toate bolile. În Biserica 
viului Dumnezeu, stă puterea de a birui orice ispită. În  posesia  Bisericii viului 
Dumnezeu este puterea de a schimba  păcatul şi de al arunca afară, şi de a primi 
botezul Duhului Sfânt, în Biserica lui Isus Cristos. [10] 
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Pietre de zidire duhovnicească din Cuvântul descoperit al orei, alcătuite de:  
Gerd Rodewald, Friedenstr. 69, D-75328 Schömberg, Germany,  
www.biblebelievers.de 
Acolo va veni unul cu un Mesaj care este drept pe Biblie, şi o lucrare rapidă va înconjura pământul. SeminŃele vor 
merge prin ziare, materiale de citit, până când fiecare SămânŃă predestinată L-a auzit. [Fr. Branham în’Conduită-
Ordine-Doctrină’,pag. 673] 


